
Aan: Gemeenteraad Harderwijk

Naar aanleiding van vragen van Harderwijk Anders is er een toezegging om uit te zoeken of 
het luide brandalarm op het azc terrein anders kan. Hierbij informatie voor de raad hierover.

Op het terrein Kranenburg-Noord, waar het azc gevestigd is, gaat regelmatig een luid alarm 
af. Het is een brandalarm met een zogenoemd akoestisch signaal in de buitenruimte op het 
azc. De vraag vanuit de raad was om te onderzoeken of het mogelijk is dit luide alarm te 
verwijderen en/of op een andere manier te alarmeren. Een medewerker van de gemeente is 
met de brandweer op de locatie geweest om te kijken naar de alarmen en wat een mogelijke 
oplossing kan zijn om de overlast voor de buurt weg te nemen. 
Daarbij is geconstateerd dat de woonunits op het azc-terrein zijn voorzien van rookmelders, 
waarbij deze rookmelders op een externe signaalgever buiten de woning zijn aangesloten. 
Deze externe signaalgever is een rode lamp in combinatie met een luid alarm. De woonunits 
van het azc betreffen geen 'bijzondere woonfunctie', volgens het bouwbesluit. Het 
bouwbesluit (wettelijke regelgeving) bepaalt het verplichte niveau van de benodigde 
brandveiligheidsvoorzieningen. Voor de woonunits zoals die op het azc aanwezig zijn, moet 
iedere woning zijn voorzien van 1 of meerdere rookmelders welke onderling zijn gekoppeld 
en zijn aangesloten op een voedingsspanning. Het gaat hier enkel om rookmelders in de 
woningen, buiten de woningen zijn geen voorzieningen verplicht nodig. 
Na overleg met een van de professionals van het COA is besloten het luid alarm af te gaan 
koppelen, cq. te gaan verwijderen. Zoals het COA aangeeft, wil men de buurt niet tot overlast 
zijn. Wel is er de wens de rode lamp te behouden aan de buitenzijde van de woning. Dit zorgt 
er voor dat bij een melding in de woning, dit aan de buitenzijde zichtbaar is en daarmee 
adequate Bedrijfshulpverlening ingezet kan worden. Het COA onderzoekt op dit moment de 
mogelijkheid om zo snel als mogelijk het luide alarm uit te kunnen schakelen of te 
verwijderen waarbij de lamp zichtbaar blijft. Gemeente en COA houden hierover contact met 
elkaar.

Hoop de raad hiermee voor van voldoende informatie te hebben voorzien.

Vriendelijke groeten, 
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